



## Protokoll styrelsemöte S18

<b>Närvaro:</b>	Daniel Appelgren	Ordförande
	Sara Brodin	Sekreterare
	Erik Iveroth	Programmästare
	Joakim Svensson	Cafémästare
	Olov Petrén	Överphös
	Gustaf Scheja	Källarmästare
	Johanna Lynn	Industrimästare
	Björn Nilsson	Sexmästare
	Michael Eringsmark	SRD-ordförande

- §1 OFMÖ Daniel Appelgren förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Gustav Bodenäs, Jubileumsgeneral  
Johanna Lynn, Vice Industrimästare  
Annika Tonteri, Datatekniksektionens kårkontakt vid TLTH
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget Kortläsare(Morgan)  
till punkt §10.5.
- §5 Föregående mötets protokoll Protokoll S11, S16, samt S17 bordlades.
- §6 Beslutsuppföljning Möjligheterna till IP-telefoni har ej undersökts.  
Styrelsen har inte mailat Göran Lindell, programledare för Datateknik,  
än.
- §7 Meddelanden Erik meddelade att SRD ska anordna pluggfik på onsdag och  
hjälp uppskattas.  
Björn meddelade att det är Överphösskändning på eftermidda-  
gen.  
Olov meddelade:  
**att ett hystyrelsemöte skall hållas på fredag.**  
**att nollegasquen för D och C går av stapeln den 22 september.**  
Daniel meddelade att vi har problem med vår kontakt på lunds  
profiltryck.  
Gustaf meddelade att Sparky är igång igen.  
Joakim meddelade att nollorna kommit igång med att arbeta i  
cafet.



- Annika Tonteri meddelade att det är kårsafari på fredag kl. 10-16 i Gasquesalen.
- §8 Jubileumet
- I fredags firade Datatekniksektionen 25 år med att bjuda på brun chokladkaka och råsa grädde till alla förbipasserande. Gustav Bodenäs bad styrelsen att ge förslag på vad sektionen önskar sig från sponsrande företag inför höstens jubileum.
- Olov får i uppgift:
- att** skicka en lista på köksbehov till Gustav Bodenäs.
  - att** ringa om färg när Gustav Bodenäs meddelat vilka färger som behövs till jubileumsmärket.
- Styrelsen tog upp diskussion gällande att uppdatera sektionens budget så att jublet ingår.
- Daniel Appelgran yrkade
- att** Jublet ska få en budget på 10 000 kr.
- Styrelsen **beslöt**
- att** bifalla Daniel Appelgrens yrkande.
- §9 Programmästeriet
- Förra året pratade funktionärer inom programmästeriet om det verkligen fanns ett behov av ett programmästeri. Detta diskuterades vidare och styrelsen kom fram till att frågan lämpade sig för ett kvällsmöte.
- §10 Nollning
- Olov meddelade att nollningen hittills flytit på mycket bra. Årets D-nollor får fem pistoler av fem möjliga!
- §10.5 Kortläsare (Morgan)
- Måndagen den 10 september ska kortläsarna till vår sektion-slokal installeras.
- Gustaf fick i uppgift att fixa fram en karta över iDét samt en lista över vilka som ska ha access.
- Daniel fick ansvaret att snarast maila Datatekniksektionens logga till Morgan.
- §10 Övrigt
- Daniel informerade att det är märkesmålning kl. 15 och att det är styrelsen som håller i målningen. Han informerar vidare att allt är fixat, nollorna är väldigt duktiga och uppmanar alla i styrelsen att närvara.
- Gustaf informerade att listan över vilka som har access till iDét har uppdaterats.
- Gustaf Scheja får i uppgift:
- att** undersöka möjligheten att ge alla medlemmar inom Datatekniksek-



tionen access till iDét vardagar kl. 8-17.

Styrelsen påminde sig själva om att första hösttermins mötet kommer att hållas onsdagen den 26 september.

Sara Brodin får i uppgift:

**att** fixa fram affischer för HT1.

§11 OFMA

Mötesordförande Daniel Appelgren förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Sara Brodin  
Sekreterare

Daniel Appelgren  
Ordförande